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ELINE TOMESEN IS 16 JAAR EN ZIT IN 5 VWO OP HET MHV PANTARIJN IN WAGENINGEN. ZE HEEFT EEN 

NIEUWSGIERIGE EN KRITISCHE BLIK MET ALTIJD EEN VLEUGJE HUMOR. OVER HET NIEUWE TELEFOONBELEID 

OP SCHOOL ZEGT ZIJ, DAT ER EIGENLIJK WEINIG VERANDERD IS, OMDAT ZOWEL LEERLINGEN ALS 

DOCENTEN ALWEER LOSSER MET DE NIEUWE REGEL BEGINNEN OM TE GAAN.

TEKST: SAM DE VLIEGER | BEELD: DAAN OOSTERHUIS

Hoe werkt het nieuwe tele-
foonverbod op jouw school?
‘De nieuwe regel is dat de telefoon 
tijdens de lessen in de telefoontas 
aan de muur of in je eigen tas moet 
zitten. De uitvoering verschilt per 

docent. In het begin herinnerde iedere 
docent de leerlingen eraan om de 
telefoon in de telefoontas te doen. Nu zie 
je dat sommige docenten dat niet meer 
doen. Net als elk mens probeert iedereen 
het aan het begin heel erg goed te doen, 
toch wordt men langzamerhand slordiger. 
Wat dat betreft maakt het niet uit of je 
docent, directeur of leerling bent.’

Merk je een verschil in de 
lessen?
‘In het begin klaagden heel veel 
mensen over de nieuwe regel. Nu 
vindt iedereen het wel prima. Het 

verschil met vorig jaar is ook niet heel 
groot. Wat je nu wel ziet is dat mensen 
weer meer kletsen in de lessen, terwijl ze 
vroeger op hun telefoon gingen kijken. Ik 
vraag me af wat er zou gebeuren als er 
een telefoon- én praatverbod zou komen.’ 

Wat zou er gebeuren als 
telefoons helemaal  verboden 
worden op school? 
‘Misschien zouden mensen wel meer 
contact met elkaar gaan maken. Ook 

al is het nu misschien spannender door 
corona en zijn we niet meer gewend om 
offline contact te maken. Online mensen 
ontmoeten is leuk maar in het echt vind 
ik toch net wat leuker.’ 
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Wat vind jij een goede schermtijd  
per dag?
‘Mijn schermtijd is anderhalf uur, maar dat 
komt omdat mijn opslag vol zit en er daarom 

geen TikTok en Insta op mijn telefoon zit. Wat 
eigenlijk wel prima is, zo blijft mijn schermtijd ook 
laag. Als ik meer opslag had, zou ik een slot op 
verschillende apps zetten en de code aan iemand 
anders geven. Niet aan mijn ouders.’
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Welke maatregel zou jij treffen als je de nieuwe directeur zou zijn?
‘Ik vind dat best wel moeilijk. De meeste lessen zijn eigenlijk nog gewoon met boeken. 
Omdat we toch zo weinig de laptop gebruiken, zouden we ook de laptopkarren 
opnieuw kunnen introduceren. En de telefoon strikter in de telefoontas, zodat de 
telefoon niet helemaal uit het zicht is, maar wel uit de handen. Want de telefoon is als 

een soort kind voor pubers: ze willen die altijd in het zicht hebben. Maar dat geldt net zo voor 
docenten. Dus laptops worden ingeruild voor de stoffige, vintage laptopkarren en de telefoons 
gaan strikter de telefoontas in.’ 
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‘ONLINE MENSEN 
ONTMOETEN IS 
LEUK MAAR IN 
HET ECHT VIND IK 
TOCH NET WAT 
LEUKER.’
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